- 1. 「Facebook 粉絲有禮活動」(以下簡稱「活動」)由新銀河娛樂 2006 有限公司(以下簡稱「本公司」)舉辦。
- 2. 本次活動日期由 2021 年 3 月 17 日中午 12 時正至 2021 年 6 月 29 日晚上 11 時 59 分。
- 3. 所有合資格參與本次活動之人士(「參加者」)必須年滿 18 歲或以上。 參與者必須關注 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 官方專頁。
- 4. 本次活動將於 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 專頁上舉行,參與者必須在活動期間於留言欄按指示留言及標籤,並同時標籤五位好友及轉發分享 Facebook 活動貼文至個人 Facebook 帳號以完成參與。
- 5. 本公司將於指定抽獎日期從合資格參加者中隨機抽出 1 位幸運兒贏取大獎,另 20 位幸運兒贏取其他獎品,並於 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 官方專頁上公佈得獎名單(抽獎日期、公佈日期及獎品列表如下)。
- 6. 抽獎日期及公佈日期如下:

活動日期	抽獎日期	公佈日期
2021年3月17日-3月23日	2021年3月24日	2021年3月26日
2021年3月31日-4月6日	2021年4月7日	2021年4月9日
2021年4月14日-4月20日	2021年4月21日	2021年4月23日
2021年4月29日-5月28日	2021年6月1日	2021年6月3日
2021年6月9日-6月15日	2021年6月16日	2021年6月18日
2021年6月23日-6月29日	2021年6月30日	2021年7月2日

7. 抽獎活動獎品如下 (共 6 期):

獎品	使用有效日期
澳門銀河餐飲禮券價值澳門幣 50 元 (40 份)	2021年6月30日
澳門銀河餐飲禮券價值澳門幣 50 元 (40 份)	2021年12月31日
UA銀河影院-2D電影影院門票兩張價值澳門幣230元 (40份)	2021年12月31日
銀河酒店雙人豪華客房住宿一晚 (3份)	2021年6月30日
銀河酒店雙人豪華客房住宿一晚 (3份)	2021年12月30日

- 8. 每位合資格參加者於每次活動中只可獲獎一次。得獎者必須在 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 專頁公佈 得獎名單貼文公佈後 5 天內通過 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 私信提供真實姓名(需與有效身分証上的 姓名相同)和有效聯絡資料方可領取獎品。
- 9. 得獎者必須於 Galaxy Macau 澳門銀河 Facebook 專頁公佈得獎名單貼文公佈後 5 天内回覆及兌換獎品,否則獎品將視為無效。獎品兌換方法及時間將於得獎名單貼文內說明。獎品以郵寄方式寄出或於指定期間內親臨澳門銀河出示有效身分証親自領取。
- 10. 所有送出之獎品不可轉讓、退回、轉售或兌換現金。遺失之禮券將不獲補發。
- 11. 本公司及其集團成員的員工及其親屬均不可參加本活動。
- 12. 本公司保留修改此推廣活動時間表(包括活動日期、抽獎日期、公佈日期)及獎品的最終權利,無須事前通知。
- 13. 若透過計算機數據終端機或其他程序製造的自動參與均被視為無效。 本公司保留一切影響系統保安的人士之參與資格的權利。

- 14. 如提交之照片或文字含有不恰當內容,包括但不限於口頭誹謗、書面誹謗、騷擾、意淫、色情、侵犯私隱、侵犯 犯或挪用他人版權、註冊商標或專利,本公司保留刪除有關照片及內容的權利,並毋須事先通知。本公司擁有對不恰當內容的最終及絕對決定權。
- 15. 如任何得獎者被界定為不乎合參與資格或退出是次活動,本公司保留選擇另一得獎者作替補的權利。本公司擁有選擇得獎者的最終及絕對決定權。
- 16. Facebook 跟次活動並沒有以任何方式作出贊助、認可、管理或參與合辦。
- 17. 如有對此細則及條款的任何爭議,本公司保留最終裁決權。本公司有權隨時修訂或更改此細則及條款,並不作 另行通知。
- 18. 如條款及細則之英文及中文版本有任何差異,概以英文版本為準。
- 19. 活動參與者須同意列於 https://www.galaxymacau.com/zh-hant/privacy-policy/ 之隱私政策。

- 1. New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited ("NGECL") is the host of the "Facebook Fans Rewards Campaign" (the "Campaign").
- 2. The Campaign will be held from 12:00NOON, MAR 17, 2021 to 11:59PM, Jun 29, 2021 (the "Campaign Period").
- 3. The Campaign is open to all individuals that are 18-year-old or above (the "Participant"). Participants must follow Galaxy Macau's official Facebook Page to participate in the Campaign.
- 4. The Campaign will be held on the Galaxy Macau Facebook page. The Galaxy Macau Facebook Page will publish a campaign post on the stated campaign dates. Participants have to comment on the post with the hashtag, and tag five friends in the comment section and share the campaign post to be eligible to participate.
- 5. One (1) winner will be drawn randomly from eligible participants to win the grand prize and twenty (20) winners will be drawn randomly for other prizes. Winners will be announced on Galaxy Macau official Facebook Page. (Draw dates and prize list as listed below).
- 6. Campaign dates, lucky draw dates and announcement dates:

Campaign Dates	Draw Dates	Announcement Dates
Mar 17 – 23, 2021	Mar 24, 2020	Mar 26, 2021
Mar 31 – Apr 6, 2021	Apr 7, 2021	Apr 9, 2021
Apr 14 -20, 2021	Apr 21, 2021	Apr 23, 2021
Apr 29 – May 28, 2021	Jun 1, 2021	Jun 3, 2021
Jun 9 – Jun 15, 2021	Jun 16, 2021	Jun 18, 2021
Jun 23 – Jun 29, 2021	Jun 30, 2021	Jul 2, 2021

7. Prizes List:

Prizes	Expiry Date
Galaxy Macau dining vouchers worth MOP50 (40 Winners)	Jun 30, 2021
Galaxy Macau dining vouchers worth MOP50 (40 Winners)	Dec 31, 2021
UA Galaxy Cinemas 2D Movie Tickets for two worth MOP230 (40 Winners)	Dec 31, 2021
One-night accommodation for two at Galaxy Hotel Deluxe Room (3 Winners)	Jun 30, 2021
One-night accommodation for two at Galaxy Hotel Deluxe Room (3 Winners)	Dec 30, 2021

8. Each eligible participant can win only once during the campaign period. Winners must provide to us their legal name as printed on their personal identification documents and contact information via Galaxy Macau's official Facebook inbox within five (5) days from the Galaxy Macau's official Facebook winners' announcement post in order to redeem the prize.

- 9. Winners who do not contact us to redeem prize within five (5) days as aforesaid will be disqualified and have their prizes forfeited by us at our sole discretion. Prizes redemption method and specified time period will be stated in the Galaxy Macau's official Facebook winners' announcement post. Prizes will be delivered by mail or be redeemed in person with valid personal identification documents during specified time period at Galaxy Macau.
- 10. All prizes should not be sold or transferred to a third party. Lost prize vouchers would not be replaced.
- 11. Employees of New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited ("NGECL") and its affiliates are not eligible to participate in this Campaign.
- 12. NGECL reserves the sole right to amend the campaign dates, draw dates, announcement dates, as well as prizes without prior notice.
- 13. Automated submissions via computer modems or any other programs will be deemed invalid. NGECL reserves the right in its sole discretion to disqualify any individual who tampers with the submission process, which as a result corrupt or affect the administration security.
- 14. Should any submission enclose inappropriate content, including but not limited to libel, slander, harassment, obscenity, pornography, invasion of privacy, infringement or misappropriation of another party's copyrights, trademarks or patents, NGECL reserves the right to remove the submissions without prior notice. The determination of inappropriate content is in the sole and absolute discretion of NGECL.
- 15. In the event that a Winner is determined to be ineligible or disqualified from the Campaign, NGECL reserves the right to replace such Winner by another selected Participant. The selection of the Winners shall be within the sole and absolute discretion of NGECL, whose decisions shall be final.
- 16. Facebook is not involved in terms of sponsorship, endorsement or the event administration of this Campaign.
- 17. In the event of any dispute relating to anything set out in these terms and conditions, NGECL reserves the sole right to make the final and binding decision. NGECL also reserves the sole right to amend or change these terms and conditions at any time without prior notice or recourse.
- 18. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
- 19. By participating in this Campaign, Participants agree to the privacy policy as stated on https://www.galaxymacau.com/privacy-policy/